
 
 

 
 
 

 
 

 
 
 

 
 

                                                                    Måløvhøj Skole d. 15. december 2016 
 
 

 
Udtalelse vedr. klassedannelse fra skolebestyrelsen på Måløvhøj Skole vedr. 

budget 2017 
 
Skolebestyrelsen har læst medsendte materiale og tager dette til efterretning. 

Skolebestyrelsen finder, at klassernes størrelser som udgangspunkt er store, men 
ønsker ikke, at disse gøres mindre, hvis midlerne tages inden for skolevæsnets 

nuværende rammer. Skolebestyrelsen ønsker dog at påpege, at kommunalbestyrelsen 
i forbindelse med budget 2018 bør prioritere flere midler til lavere klassekvotienter. 
De høje klassekvotienter er ikke i tråd med kommunens egne klassekvotienter. 

 
 

 
Venlig hilsen 

 
Cecile Christensen          Peter Haldor Hansen 
Formand  Sekretær 


